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富东懿一直致力于探索精密模具加工和自动化制造技术，在多年的发展进程

中，紧跟国际精密加工领域趋势，依托国内顶尖科研机构与院校，注重沉淀

高技能和富于开拓创新的人才、运用先进的全系列进口自动化精密设备，追

求研发制造的标准化、流程化、信息化融合，运用自主创新的模具加工项目

信息化管理系统，能大大优化缩短整个模具研发制造周期，高质量的交付能

力使我们在激烈的市场竞争中不断发展和壮大。 

 

“匠心打造精密模具，创新铸就产品价值“，模具是工业之母，公司的使命

促使每一个富东懿人全心全意的为制造业赋予更高的产品价值。我们已经与

客户形成紧密的伙伴关系，共同成长，帮助客户从创意雏形到实现最终的产

品，提供全系列精密加工与模具成型解决方案。 

 

公司崇尚“创新驱动，团队协作，匠人精神“的价值观，形成完善的 ISO

质量管理体系，已经与世界 500 强中的多家知名企业形成战略合作伙伴关

系，也是多家上市企业指定的精密加工供应商。富东懿精密模具与精密零部

件产品已经出口到日本、德国，瑞士等 30 多个国家与地区，逐步在国际市

场上崭露头角。 

 

富东懿人会再接再厉力致力于成为中国精密模具加工制造领域的领先企业。 

 

     

FOXDOTEC has been committed to exploring precision mold processing and 

automation technology. In the course of many years of development, it has followed 

the trend of international precision processing, relying on top domestic research 

institutions and institutions, focusing on high-skilled and innovative talents. The use of 

advanced full range of imported automation precision equipment, the pursuit of R & D 

and manufacturing of standardization, process, information integration, the use of 

independent innovative mold processing project information management system, 

can greatly optimize the entire mold development cycle, high-quality delivery 

capabilities Let us continue to grow and grow in the fierce market competition. 

 

“Ingenuity creates precision molds, innovation creates product value”, mold is the 

mother of industry, and the company's mission is to encourage every FOXDOTEC 

worker to wholeheartedly give higher value to the manufacturing industry. We have 

formed a close partnership with our customers to grow together and help our 

customers from the creative prototype to the final product, offering a full range of 

precision machining and tooling solutions. 

 

The company advocates the values of “innovation-driven, teamwork, craftsmanship” 

and forms a sound ISO quality management system. It has formed strategic 

partnerships with many well-known companies in the world's top 500 companies, and 

is also the precision processing supply designated by many listed companies. 

FOXDOTEC precision molds and precision parts products have been exported to 

more than 30 countries and regions such as Japan, Germany, Switzerland, etc., and 

gradually emerged in the international market. 

FOXDOTEC will continue to make great efforts to become a leading company in the 

field of precision mold processing and manufacturing 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



匠心打造精密模具       创新铸就产品价值 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.foxdotec.com/
http://www.foxdotec.com/

